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 PROTOKÓŁ NR VIII/2019 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 25 CZERWCA 2019 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

                               URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesje rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.55. 

Otwarcie VIII sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając VIII 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 15 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

3. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad? 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

przedstawił wniosek Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska z dnia 24 

czerwca br. o zdjęcie z porządku obrad pkt. 19: Podjęcie uchwały w sprawie 

nabycia nieruchomości. Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu w/w 

wniosek, i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami "za" przyjęła 

w/w wniosek.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel odczytał nowy porządek 

obrad, poddał głosowaniu i stwierdził, że Rada Gminy 15 głosami "za" 

przyjęła nowy porządek obrad. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

Porządek VIII sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzania rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Dobroniu za 2018 r.  

4. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

5. Raport o stanie Gminy Dobroń i głosowanie nad udzieleniem Wójtowi 

Gminy Dobroń wotum zaufania: 

• przedstawienie raportu o stanie Gminy Dobroń; 

• debata nad raportem; 

• rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Wójtowi Gminy Dobroń. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

VII/43/19 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 maja 2019 r. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 

finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dobroń 

za rok 2018. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielania Wójtowi Gminy 

Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

VI/41/19 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie 

poboru należności pieniężnych w drodze inkasa oraz zasad rozliczania 

inkasentów. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty.  
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13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad 

otrzymywania i wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej – 

sołtysów Gminy Dobroń.  

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania Wójta Gminy Dobroń.  

15.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej podwyższenia dotacji dla podmiotu prowadzącego żłobek 

Akademia Maluszka w Dobroniu.  

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu do 

zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

"Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Dobroń". 

18. Rozpatrzenie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w drodze 

darowizny. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Dobroń. 

20. Uchwalenie planów pracy Komisji Rady Gminy na drugie półrocze 

2019 r.  

21. Rozpatrzenie raportu monitoringu strategii rozwoju Gminy Dobroń za 

lata 2017-2018. 

22. Przyjęcie wniosku do protokołu nr VII/2019 z sesji Rady Gminy. 

23. Informacje, sprawy różne. 

24. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. pkt. 3. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzania rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu za 2018 r.): 

- Kierownik Gminnego Publicznego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu T. 

Ciesielski przedstawił działalność Gminnego Ośrodka zdrowia w Dobroniu. 

Poinformował, że stan zatrudnienia Ośrodka Zdrowia w Dobroniu to 4 

lekarzy, 4 pielęgniarki, 1 położna oraz 1 technik rehabilitacji. Zaznaczył, że 

podstawą działania ośrodka jest kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia 

o świadczenie usług z zakresu podstawowej opieki zdrowotnej. Zaznaczył, 

że sposób rozliczenia to stawka kawitacyjna na jednego pacjenta. 

Poinformował, że w 2018 r. było zadeklarowanych 4775 pacjentów, co 

stanowi wzrost 2% wzrost do roku 2017. Zaznaczył, że taka dynamika 

wzrostowa od 2 - 2,5% utrzymuje się przez ostatnich 5 lat. Nadmienił, że 

ilość udzielonych świadczeń opieki lekarskiej przez Publiczny Ośrodek 

Zdrowia w Dobroniu to 3 785 porad, co oznacza że średnio jednego dnia 
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ośrodek obsługuje ok. 100 pacjentów. Poinformował, że jeśli chodzi o 

sprawność udzielania porad to Publiczny Ośrodek w Dobroniu zanotował 5% 

wzrost przy tym samym zatrudnieniu w związku z prowadzeniem pełnej 

dokumentacji medycznej w systemie komputerowym. Ponadto o usłudze 

rejestracji elektronicznej pacjentów. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o deklaracje 

do opieki pielęgniarskiej to było ich w roku ubiegłym 4725, natomiast 

położniczych jest 5% wzrost. Poinformował, że jeżeli chodzi o medycynę 

szkolną to Ośrodek Zdrowia odnotował 1,5% spadek z powodu spadku 

liczby uczniów w szkole. Nadmienił, że Publiczny Ośrodek Zdrowia oferuje 

usługi komercyjne tj. badania laboratoryjne. Poinformował również, że w 

Ośrodku Zdrowia są również organizowane konsultacje urologa, 

reumatologa oraz bezpłatne badania okulistyczne tańsze niż w ościennych 

ośrodkach zdrowia. Ponadto poinformował, że w 2018 r. Ośrodek Zdrowia 

w Dobroniu nie odnotował żadnych skarg. Ponadto poinformował o 

zmodernizowany budynku ośrodka, która miała miejsce w roku 2018. 

Zaznaczył, że nakłady na wynagrodzenia w 2018 r. wzrosły o 8%. Nadmienił 

o poradach rehabilitacyjnych. Poinformował, że, od 12 lat Gminny Ośrodek 

zdrowia nie ma problemów finansowych. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/25/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Wiceprzewodniczący T. Różański zapytał, o cenę zabiegów 

rehabilitacyjnych oraz długich terminów oczekiwania na nią? 

 

- Kierownik Gminnego Publicznego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu T. 

Ciesielski poinformował, że ceny były ustalone 5 lat temu, które były cenami 

do cen komercyjnych, gdzie stanowiły one 40 do 55% cen w miejscach, a 

usługi rehabilitacyjne były tam oferowane komercyjnie. Zaznaczył, że jeżeli 

chodzi o długi czas oczekiwania na zabiegi rehabilitacyjne to odpłatnie nie 

ma z tym problemu.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował o wyniku finansowym za 

2018 r. Ośrodka Zdrowia w Dobroniu. Nadmienił, że poprawiły się 

udogodnienia, co do oczekiwania na poradę lekarską. Ponadto podziękował 

pracownikom Ośrodka Zdrowia za pracę jaką wkładają na rzecz 

mieszkańców gminy Dobroń. 
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- Bez radnej B. Jóźwiak, 14 obecnych radnych na sali obrad. 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zapytał, czy jest 

wykroczeniem RODO umieszczanie na drzwiach gabinetu lekarskiego 

imienia i nazwiska przyjmującego lekarza? 

-  Kierownik Gminnego Publicznego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu T. 

Ciesielski poinformował, że na każdych drzwiach gabinetu lekarskiego jest 

wywieszana informacja z imieniem i nazwiskiem oraz specjalizacją lekarza. 

- Wiceprzewodniczący T. Różański zapytał, o opiekę medyczna w szkołach? 

-  Kierownik Gminnego Publicznego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu T. 

Ciesielski poinformował, że jeżeli chodzi o opiekę medyczną w szkołach to 

zmieniły się przepisy które wypowiadają, że jeżeli szkoła posiada gabinet 

lekarski to, w zależności, ile w szkole jest uczniów to jest ustalony wymóg 

pracy pielęgniarki. Zaznaczył, że w SP w Dobroniu nie posiada na razie 

gabinetu lekarskiego. Poinformował, że Ośrodek Zdrowia w Dobroniu 

posiada tylko jedną pielęgniarkę, która posiada ukończony kurs pielęgniarki 

szkolnej. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/48/2019, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za”” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/48/19 w sprawie zatwierdzania rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Dobroniu za 2018 r. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 4. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował o montowanych i 

naprawianych tablicach ogłoszeń. Nadmienił, że 14 czerwca br. zawarto 
umowę na remont oczyszczalni ścieków w Dobroniu. Poinformował, że koszt 

remontu oczyszczalni ścieków będzie wynosił 2 mln 539 zł. Zaznaczył, że w 
czerwcu br. ruszyły przygotowania do przetargu na budowę przyłączy do 

wodociągu. Nadmienił, że firma "Agra" została wybrana do budowy 
oświetlenia w gminie Dobroń dla wybranych ulic.  Poinformował, że zostały 

zwrócone pieniądze w kwocie 3 mln 100 tys. zł do budżetu gminy z Urzędu 
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Marszałkowskiego za termomodernizacje budynków na terenie gminy 

Dobroń.   

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 
- Radna H. Grącka zapytała, jak wygląda zwrot pieniędzy z Urzędu 

Marszałkowskiego za modernizacje, czy te pieniądze musza być 

przeznaczone na ochronę środowiska?  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że te środki są rozpisane 

już w budżecie na 2019 r.  

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo wyjaśniła, że zwrot pieniędzy z Urzędu 

Marszałkowskiego jest zwrotem pieniędzy za poniesione wydatki na 

termomodernizacje. 

- Radny T. Różański zapytał, jak wygląda sytuacja związana z łataniem dziur 

na drogach gminnych? 

- Radna H. Grącka zapytała, jak wygląda sytuacja związana z inwestycją 

tzn. budową sali gimnastycznej w szkole Podstawowej w Chechle Drugim. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że z biegiem lat jest coraz 

mniej uszkodzeń dróg po okresie zimowym. Poinformował, że w ostatnich 

latach w dużej części gminy zostały położone nowe nakładki asfaltowe. 

Nadmienił, że jeżeli chodzi o budowę sali gimnastycznej w Chechle Drugim 

to może ulec zmianie termin odbioru tej sali związany z długim czasem 

oczekiwania na zamówione materiały.  

- Brak dalszej dyskusji. 

 

Ad. pkt. 5 (Raport o stanie Gminy Dobroń i głosowanie nad 

udzieleniem Wójtowi Gminy Dobroń wotum zaufania): 

• przedstawienie raportu o stanie Gminy Dobroń: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił raport o stanie gminy. Raport 

o stanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

• debata nad raportem: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu poinformował, że do 24 czerwca 

br.  upłyną termin zgłaszania się mieszkańców Gminy Dobroń do brania 

udział w debacie nad raportem o stanie gminy. Zaznaczył, że do debaty nie 

było zgłoszeń więc nad raportem o stanie gminy mogą debatować tylko 

radni Rady Gminy. 
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-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański poruszył temat przyszłych 

inwestycji na terenie Gminy Dobroń, a szczególnie sytuacji związanej z 

rozbudową oczyszczalni ścieków, kanalizacji i stacji uzdatniania i wydobycia 

wody na terenie gminy Dobroń.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina ma świadomość 

czekających Urząd w najbliższym czasie inwestycji. zaznaczył, że część 

inwestycji jest już realizowana, np. rozbudowa oczyszczalni ścieków, a więc 

mamy duże wyzwania przed sobą, będziemy myśleć skąd pozyskać środki i 

jakie kroki w pierwej kolejności podjąć.  

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

• rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Wójtowi Gminy Dobroń: 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/49/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/49/19 w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Wójtowi Gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń podziękował Radnym Gminy Dobroń za udzielenie 

wotum zaufania.  

 

- Radny Rady Powiatu R. Kraska pogratulował Wójtowi Gminy Dobroń 

udzielonego poparcia i wotum zaufania, w imieniu swoim Zarządu Powiatu 

Pabianickiego i Starosty Pabianickiego.  

 

 

Ad. pkt 6. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr VII/43/19 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 maja 2019 

r.): 

 

- Bez radnej M. Minkiewicz, 13 obecnych radnych na sali obrad. 
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- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/26/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/50/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/50/19 w sprawie zmiany uchwały nr VII/43/19 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 maja 2019 r. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 

2031): 

- Wójt Gminy Dobroń omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/27/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, czy w związku   

sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Dobroń jest objęta zmianą jest 

tylko część terenu gminy za tzw. Górkami Dobrońskimi? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że sporządzenie zmianą 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego jest 

objęty teren całej Gminy Dobroń. 
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-  Wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Różański zapytał, jak wygląda stan 

prawny przygotowania zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy? 

- Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, jak 

wyglądają prace dotyczące zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy.  

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/51/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za”, 

1 "wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr VIII/51/19 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019): 

- Wójt Gminy Dobroń omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/28/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Radna A. Fątner- Dregier zapytała, jakie są konkretne plany inwestycji 

drogowych na jakie zostanie przeznaczona ta kwota? 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzęba poinformował, że co roku gmina musi 

zabezpieczyć środki w budżecie, aby przystąpić do przetargu, natomiast w 

chwili obecnej nie przedstawiamy jakie będą to inwestycje. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/52/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/52/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Dobroń za rok 2018): 

- Sprawozdania stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

- Wójt Gminy Dobroń poinformował, że zaplanowane dochody gminy 

wyniosły na dzień 31 grudnia 2018 r. 37 346 698,77 zł, z tego bieżące 31 

098 602,03 zł, natomiast dochody majątkowe 6 248 096,74 zł. Zaznaczył, 

że zaplanowane dochody zostały zrealizowane na poziomie 103,33 % planu. 

Poinformował, że dochody zostały szczegółowo omówione w opisanym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu. Nadmienił, że na uwagę zasługuje 

wysokie wykonanie dochodów z udziałów w podatku dochodowym od osób 

fizycznych – 106,4% planu tj. o 431 723,00 zł więcej. Poinformował, że w 

roku 2018 otrzymaliśmy ponad 5,5 mln dotacji z Urzędu Marszałkowskiego 

na realizację zadań unijnych, tj. budowy sali gimnastycznej w Chechle oraz 

termomodernizację budynków użyteczności publicznej. Zaznaczył, że plan 

wydatków na dzień 31 grudnia 2018 r. wyniósł 51 598 030,98 zł, z tego plan 

wydatków bieżących 29 084 595,88 zł, a natomiast majątkowych 22 513 

435,10 zł, a wydatki zostały zrealizowane na poziomie 95,97 % planu. 

Poinformował, że w roku 2018 zakończona została inwestycja dotycząca 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej. Obecnie czekamy na 

rozliczenie wniosków o płatność i zwrot pozostałych środków z UM. Ponadto 

poinformował, że jeżeli chodzi o budowę sali gimnastycznej wraz z 

przedszkolem poniesiono wydatki na kwotę jedynie 514 359,59 zł. Zaznaczył, 

że dotyczą one zapłaty faktury za wykonane prace wykonawcy, zapłata 

inżynierowi kontraktu, obsłudze projektu. Poinformował, że na początku 

2018 wykonawca opuścił plac budowy. Obecnie nadal toczy się sprawa w 

sądzie w tym temacie.  Nadmienił, że ogłaszane były przetargi na wybór 

kolejnego Wykonawcy, jednak w roku 2018 nie podpisano umowy. Umowa 

na dokończenie inwestycji została podpisana 4 marca 2019 r. z 

Przedsiębiorstwem Instalacyjno – Budowlanym „Lauer” – Przemysław Lauer 

z siedzibą w Piątkowisku. Termin realizacji inwestycji do dnia 31 października 

2019 r. Poinformował, że w roku 2018 gmina podpisała w Urzędzie 

Marszałkowskim umowę o dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

dotyczącego rozbudowy oczyszczalni oraz budowy sieci wodociągowej z 

odejściami poza pas jezdni w miejscowości Przygoń. Termin realizacji 

inwestycji – lata 2019-2020. Ponadto omówił pozostałe większe wydatki 

inwestycyjne tj. dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych na łączną 
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kwotę ponad 600 000,00 zł, przebudowa dróg gminnych tj. nakładki na 

kwotę 740 000,00 zł, zakup samochodu pożarniczego dla OSP Dobroń 120 

000,00 zł, karosacja samochodu OSP Ldzań 80 000,00 zł, budowa boiska 

wielofunkcyjnego dla mieszkańców prawie 935 000,00 zł. Zaznaczył, że jeżeli 

chodzi o wydatki bieżące, to zaznaczyć trzeba, że do oświaty dołożyliśmy 

prawie 1 870 000,00 zł do wydatków, które powinna pokryć subwencja, do 

płac i pochodnych 912 000,00 zł. Poinformował, że oprócz tego gmina ponosi 

jeszcze inne wydatki bieżące związane z oświatą przedszkola i dowóz dzieci. 

Wydatki te wyniosły 1 615 000,00 zł. Szczegółowo wydatki bieżące i 

majątkowe również zostały omówione w książeczce sprawozdaniu. 

Poinformował o przychodach. Nadmienił, że w 2018 roku gmina wyemitowała 

obligacje na kwotę 12 410 000,00 zł, natomiast rozchody w 2018 roku 

spłacono raty pożyczek i kredytów na ogólną kwotę 686 051,18 zł. 

Poinformował, że roku 2018 gmina osiągnęła deficyt budżetowy w kwocie 10 

929 486,45 zł. Nadmienił, że zadłużenie wynosi 32%. Poinformował, że rok 

2018 był rokiem historyczny, jeżeli chodzi o kwotę dochodów, wydatków, jak 

i przychodów. 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinię nr 

6/4/2019 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik 

nr 10 do niniejszego protokołu. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna odczytała uchwałę 

nr I/33/2019 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 9 kwietnia 2019 r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Dobroń z wykonania budżetu za 

2018 rok.  Stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/53/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/53/19 w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 

finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dobroń za 

rok 2018. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  
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 Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielania 

Wójtowi Gminy Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2018):   

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna odczytanie uchwałę 

nr I/77/2019 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 6 czerwca 2019 r. w 

sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2018 rok. Stanowi ona załącznik nr 

12 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał wniosek nr 6/1/2019 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/54/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/54/19 w sprawie udzielania Wójtowi Gminy Dobroń 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr VI/41/19 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 kwietnia 

2019 r. w sprawie poboru należności pieniężnych w drodze inkasa 

oraz zasad rozliczania inkasentów): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/29/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 
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- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/55/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/55/19 w sprawie zmiany uchwały nr VI/41/19 Rady 

Gminy w Dobroniu z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie poboru należności 

pieniężnych w drodze inkasa oraz zasad rozliczania inkasentów. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/30/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/56/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/56/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany zasad 

otrzymywania i wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej 

– sołtysów Gminy Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 
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- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/31/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/57/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/57/19 w sprawie zmiany zasad otrzymywania i 

wysokości diet dla przewodniczących rady sołeckiej – sołtysów Gminy 

Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działania Wójta Gminy Dobroń): 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Górny odczytał opinię 

nr 3/3/2019 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/58/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/58/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Wójta Gminy Dobroń 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej podwyższenia dotacji dla podmiotu prowadzącego 

żłobek Akademia Maluszka w Dobroniu): 

 - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Górny odczytał opinię 

nr 3/2/2019 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/59/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za”, 1 

"wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr VIII/59/19 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej podwyższenia dotacji dla podmiotu prowadzącego żłobek 

Akademia Maluszka w Dobroniu. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 16. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 

Zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/32/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel zgłosił na kandydaturę do Zespołu 

do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju G. Miniasa? 

- Radny G. Minias przyjął kandydaturę do zespołu zaopiniowania zgłoszonych 

kandydatów na ławników. 

- Radna A. Fątner – Dregier zgłosiła na kandydaturę do zespołu 

zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników Radną H. Grącką? 



Protokół nr VIII/2019 z sesji RG w Dobroniu – 25.06.2019 r. 16 

- Radna H. Grącka przyjęła kandydaturę do zespołu do zaopiniowania 

zgłoszonych kandydatów na ławników. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel zgłosił na kandydaturę do Zespołu 

do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników Radnego T. 

Różańskiego? 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański odmówił 

kandydatury do zespołu zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 

ławników. 

- Radny W. Bąkowski zgłosił na kandydaturę Radnego P. Górnego do zespołu 

zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników? 

- Radny P. Górny przyjął kandydaturę do zespołu zaopiniowania zgłoszonych 

kandydatów na ławników. 

- Rada Gminy w Dobroniu wybrała na Przewodniczącą w/w zespołu Radną H. 

Grącką.  

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/60/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/60/19 w sprawie powołania Zespołu do 

zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 17. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Dobroń"): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 8/14/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 
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- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/61/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/61/19 w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dobroń". 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 18. (Rozpatrzenie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

w drodze darowizny): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 8/15/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/62/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/62/19 w sprawie nabycia nieruchomości w drodze 

darowizny. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 19. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Dobroń): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 8/17/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 
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- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/63/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/63/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 20. (Uchwalenie planów pracy Komisji Rady Gminy na drugie 

półrocze 2019 r.): 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 8/18/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 8/33/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu. 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinię nr 

7/5/2019 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik 

nr 25 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 7/18/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/64/2019, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr VIII/64/19 w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji 

Rady Gminy na drugie półrocze 2019 r. 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 21. (Rozpatrzenie raportu monitoringu strategii rozwoju 

Gminy Dobroń za lata 2017-2018): 

- Wójt gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił raport monitoringu strategii 

rozwoju Gminy Dobroń za lata 2017-2018. Raport stanowi załącznik nr 27 

do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że Rada 

Gminy nie wnosi uwag do przedstawionego raportu monitoringu strategii 

rozwoju Gminy Dobroń za lata 2017-2018. 

 

Ad. pkt. 22. (Przyjęcie wniosku do protokołu nr VII/2019 z sesji 

Rady Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr VII/2019 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 23. (Informacje, sprawy różne): 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 

24.05.2019 r. do Biura Rady wpłynął od Wójta Gminy Dobroń Raport o stanie 

gminy Dobroń za 2018 rok, obejmujący podsumowanie działalności wójta.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że dniu 05.06.2019 

r. do Biura Rady Przewodnicząca Sejmiku Województwa Łódzkiego 

przekazała uchwała nr VIII/144/19 Sejmiku Województwa Łódzkiego z dnia 

28 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa 

Łódzkiego w sprawie ogłoszenia roku 2020 Rokiem Jana Pawła II w 

województwie łódzkim. Uchwała jest do wglądu w biurze rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 

30.05.2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od Pani Agnieszki Fidos 

dotyczące rozwiązania problemu dzików, które m in. przechodzą przez ulicę 

Sportową i tym samym stanowią zagrożenie dla zdrowia i życia osób 

korzystających z tej ulicy. Przewodniczący Rady Gminy udzielił odpowiedzi 

na w/w pismo w dniu 17.06. 2019 r. Pismo jest do wglądu w biurze rady. 
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- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 

07.06.2019 r. do Biura Rady wpłynęła od RIO w Łodzi uchwałą nr I/77/2019 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w łodzi z dnia 6 

czerwca 2019 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w 

Dobroniu o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2018 r.  

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 

14.06.2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od Radnego Powiatu 

Pabianickiego Pana Marcina Wolskiego dotyczące konieczności instalacji na 

ulicy Kasprowicza w Chechle Pierwszym progu zwalniającego.  Wójt Gminy 

Dobroń udzielił odpowiedzi na w/w pismo w dniu 18.06.2019 r. Pismo jest do 

wglądu w biurze rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że w dniu 

10.06.2019 r do Wójta Gminy Dobroń wpłynęło pismo od Komendanta 

Powiatowego Policji w Pabianicach w sprawie zajęcia stanowiska w 

przedmiocie możliwości partycypacji w kosztach funkcjonowania Posterunku 

Policji w latach 2020-2024. Pismo stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu. 

- Wójt Gminy Dobroń życzył Radnym oraz Sołtysom Gminy Dobroń udanych 

wakacji. 

- Sołtys Sołectwa Orpelów A. Kuliberda podziękowała w imieniu sołtysów za 

zwiększenie diet sołtysów. Zapytała, czy jest ustawa odnośnie zapisu 

informowania sołtysów przynajmniej dwa dni wcześniej o czyszczeniu 

wodociągu. 

- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha zapytał, czy są jakieś przepisy 

odnośnie zwolnienia ustawowego z pracy na dzień sesji Rady Gminy. 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik poinformowała, o potrzebie 

wykoszenia poboczy przy drodze powiatowej Dobroń-Ldzań. 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zgłosił zapadający się 

chodnik przy ul. Sienkiewicza. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy są 

odpowiedzi na zapytania z zebrań sołeckich? 

- Sołtys Sołectwa Barycz M. Warzycha zapytał w jakim zakresie sołtysi mogą 

korzystać z Herbu Gminy Dobroń? 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że zasady te są 

uregulowane w uchwale. 
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- Radny W. Bąkowski zapytał, co z remontem odcinka drogi w miejscowości 

Ldzań? 

- Radna A. Fątner-Dregier poprosiła o wykoszenie poboczy drogi w 

miejscowości Markówka. 

- Sołtys Sołectwa Orpelów A. Kuliberda zapytała jakie są regulacje dotyczące 

pracy ławnika? 

- Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że 

wszystko zapisane jest w ustawie Sadów Powszechnych. 

- Radny A. Pułanecki zapytał, jak wyglądają ustalenia odnośnie pisma 

Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach w sprawie zajęcia stanowiska 

w przedmiocie możliwości partycypacji w kosztach funkcjonowania 

Posterunku Policji w latach 2020-2024 czy będzie to uwzględniane w 

budżecie gminy? Ponadto poinformował, że w miejscowości Wincentów 

znajdują się trzy sadzonki barszczu sosnowskiego. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi o mętną 

wodę w kranie to jest to spowodowane płukaniem wodociągu 

spowodowanym pożarem lasu, na który zużyto dużą ilość wody. Zaznaczył, 

że jeżeli chodzi o płacenie podatku u sołtysów to łatwiej mieszkańcom jest 

zapłacić internetowo. Poinformował, że jeżeli chodzi o koszenie poboczy dróg 

to jest już to zgłoszone do powiatu Pabianickiego który ma się tym zająć. 

Zaznaczył, że jeżeli chodzi o chodnik przy ul. Sienkiewicza to jest to już 

zgłoszone i ma zostać naprawiony. Poinformował, że jeżeli chodzi o Herb 

Dobroński to Rada Gminy wyraża zgodę na udostępnienie tego herbu. 

Nadmienił, że jeżeli chodzi o odcinek drogi w Ldzaniu to Gmina Dobroń 

współfinansuje naprawę tej drogi. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o Barszcz 

Sosnowskiego to przekaże tą informację Ochronie Środowiska. 

Poinformował, że jeżeli chodzi o pismo Komendanta Powiatowej Policji w 

Pabianicach to będzie ono rozpatrywane w we wrześniu. 
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Ad. pkt. 24. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady VIII/2019 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                         Przewodniczył:                                                                   

  Inspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 

 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek          

 

- Został odczytany projekt uchwały nr VIII/63/2019, do którego nie  

 Wykaz załączonej dokumentacji: m  

 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1. Lista obecności radnych 1 

2. Listy osób zaproszonych 4 

3. Wniosek Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 1 

4. Opinia nr 8/25/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

5. Raport o stanie gminy 65 

6. Opinia nr 8/26/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

7. Opinia nr 8/27/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

8. Opinia nr 8/28/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

9. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dobroń za 2018 

rok, sprawozdanie finansowe składające się z bilansu 

wykonania budżetu Gminy Dobroń, bilans jednostki 

budżetowej Gminy Dobroń, rachunek zysków i strat 

60+2+4 

+3+3+3+ 
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sprawozdanie łączne jednostek budżetowych, zestawienia 

zmian w funduszu jednostek, sprawozdanie łączne 

jednostek budżetowych, informacja dodatkowej i informacja 

o stanie mienia komunalnego Gminy Dobroń 

7 

 

10. Opinia nr 6/4/2019 Komisji Rewizyjnej  1 

11. Uchwała nr I/33/2019 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z 

dnia 9 kwietnia 2019 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu 

Wójta Gminy Dobroń z wykonania budżetu za 2018 rok 

3 

12. Uchwała nr I/77/2019 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z 

dnia 6 czerwca 2019 r. w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2018 rok 

2 

13. Wniosek nr 6/1/2019 Komisji Rewizyjnej 1 

14. Opinia nr 8/29/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

15. Opinia nr 8/30/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

16. Opinia nr 8/31/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

17. Opinia nr 3/3/2019 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 1 

18. Opinia nr 3/2/2019 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 1 

19. Opinia nr 8/32/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

20. Opinia nr 8/14/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

21. Opinia nr 8/15/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

22. Opinia nr 8/17/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

23. Opinia nr 8/18/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 
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24. Opinia nr 8/33/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

25. Opinia nr 7/5/2019 Komisji Rewizyjnej 1 

26. Opinia nr 7/18/2019 Komisji Kultury, Oświaty, zdrowia i 

Sportu 

1 

27. Raport monitoringu strategii rozwoju Gminy Dobroń za lata 

2017-2018 

18 

28. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach z 

dnia 10 czerwca 2019 r. 

1 

29. Wykaz imienny głosowań radnych na VIII sesji RG w 

Dobroniu 

18 

30. Zatwierdzony przez Przewodniczącego Rady Gminy 

porządek obrad VIII sesji  

1 

31. Zaproszenia na sesję  

 

ag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” p 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 22 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta 

Nr VIII/63/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

 


